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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL 20 
DE DESEMBRE DE 2012. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 13 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 de desembre de 2012 
Horari: de 20:03 a 22:36 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra. Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Sra. Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP 
 
 
Secretari: 
 
- Sr. Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 29 DE NOVEMBRE DE 2012. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
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TERCER. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA 
PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PRESSUPOST, LA PLANTILLA DE 
PERSONAL A DATA 1 DE GENER DE 2013. 
 
QUART. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA 
PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ DE L’ANY 
2013. 
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA PER APROVAR EL 
CONVENI DE COOPERACIÓ ENTRE EL CONSELL COMARCAL DEL 
MARESME I L’AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT PER A LA 
COMPRA AGREGADA DE GAS NATURAL I ADOPTAR EL COMPROMÍS DE 
DESPESA MÀXIMA DE 2013 DE GAS NATURAL. 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA AL PLE 
D’APROVACIÓ DEL PLÀNOL DE DELIMITACIÓ DE LES 
URBANITZACIONS, EDIFICACIONS I INSTAL·LACIONS AFECTADES PER 
LA LLEI 5/2003 I EL DECRET 123/2005 DE MESURES DE PREVENCIÓ 
D’INCENDIS FORESTALS EN EL TERME MUNICIPAL DE SANT VICENÇ DE 
MONTALT. 
 
SETÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA 
D’ACORD CONSENSUADA PER CIU, PSC, 9SV I ESQUERRA EN DEFENSA 
DEL MODEL D’ESCOLA CATALANA. 
 
VUITÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA 
D’ACORD DE NO DISPONIBILITAT AMB LA FINALITAT D’IMMOBILITZAR, 
EN EL PRESENT EXERCICI, ELS CRÈDITS PREVISTOS PER A 
L’ABONAMENT DE LES PAGUES EXTRAORDINÀRIES I , SI ESCAU, 
L’AFECTACIÓ D’AQUESTS CRÈDITS A LA REALITZACIÓ 
D’APORTACIONS A PLANS DE PENSIONS O CONTRACTES DE SEGUR 
COL·LECTIU 
 
NOVÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE LA PROPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE 9SV AMB EL TÍTOL 
“MOCIÓ PER DECLARAR SANT VICENÇ DE MONTALT POBLE LLIURE DE 
CIRCS AMB ANIMALS”. 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE 29 DE NOVEMBRE DE 2012. 
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El senyor Alcalde pregunta als assistents si tenen alguna objecció a l’acta de la 
sessió ordinària de 29 de novembre de 2012. 
 
Els assistents acorden, per unanimitat, la seva aprovació. 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
  
Durant aquest mes de desembre no ha sortit publicat cap anunci que el enyor 
secretari pugui reportar. 
 
 
TERCER. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA 
PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PRESSUPOST, LA PLANTILLA DE 
PERSONAL A DATA 1 DE GENER DE 2013. 
 
El senyor Lluís Bisbal Pujol, regidor d’Hisenda, pren la paraula per exposar 
l’assumpte. Comença per la plantilla de personal i llegeix la Memòria de 
l’Alcaldia. 
 

“INGRESSOS PER IMPOSTOS I TAXES (CAPÍTOLS I, II Y III) 

INGRESSOS CORRENTS 

Capítol I: Impostos directes 

El capítol I d’ingressos experimenta petit  increment  respecte el 2012, en un 1,72%, 

principalment per l’ajust de la previsió de l’impost sobre Béns Immobles de naturalesa Urbana   

en virtut del “Reial Decret-Llei 20/2012, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 

pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic”,  tot i que l’Ajuntament  

a l’octubre de 2012 va aprovar el tipus de l’IBI pel 2013 del 0,634%, per tant  inferior al del 2012 

, que era  del 0,694%, aquest   ha incrementat el padró.   

S’ha de tenir en compte per a pressupostos futurs que aquesta mesura nomes s’aplicarà  als 

pressupostos de 2012 i 2013, per tant de cara a exercicis futurs no s’aplicarà  “ex lege” i 

s’haurà d’ajustar a la baixa els ingressos procedents d’aquesta partida.  

D’aquesta manera la previsió inicial de l’IBI de naturalesa urbana passa de  2.605.804,25  a 

2.605.804,25al 2012 la qual cosa suposa un increment d’un 1,49%. 

També s’ha ajustat la xifra corresponent a l’Impost sobre Activitats Econòmiques a les dades 

que s’ha subministrat des del “Ministerio de Hacienda y Administraciones Publicas”, 

incrementant-se en 13.277€ que representa un 29,39%  
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La resta d’impostos del capítol I: impost de vehicles, i plusvàlues tenen un increment més 

moderat, o no augmenta d’acord amb els acords d’aprovació d’Ordenances i tenint en compte 

els drets liquidats de 2012. 

 

Capítol II: Impostos indirectes 

L’únic impost indirecte del capítol II és l’Impost sobre construccions, instal•lacions i obres. La 

previsió inicial disminueix, per tercer any consecutiu, de 180.000 a 120.000 euros. Aquesta 

disminució està d’acord amb la situació de crisi del sector immobiliari que es pateix actualment, 

experimenta una disminució del 33,33% 

 

Capítol III: Taxes i altres ingressos. 

La previsió inicial dels ingressos del capítol III de 2013 és un 2.21% inferior a la inicial de 2012. 

Pràcticament la majoria de les aplicacions pressupostàries d’ingressos son revisats a la baixa 

degut al context actual segons el detall que tot seguit es transcriu: 

                                                                             

Aplicació presupostaria Pressupostat 
al 2013 

Pressupost 
2012 

En 
Percenatge

En Diners 

Servei de proveïment d’aigua. 4.000,00 6.000,00 66,67% -2.000,00

Servei de clavegueram. 74.000,00 77.000,00 96,10% -3.000,00

Servei de recollida d’escombraries. 595.000,00 580.000,00 102,59% 15.000,00

Taxa Conservació Cementiri Municipal 7.800,00 6.500,00 120,00% 1.300,00

Servei Escola Bressol 130.000,00 160.000,00 81,25% -30.000,00

Quotes Escola Municipal de Música 80.000,00 102.000,00 78,43% -22.000,00

Quotes Activitats Esportives Extraescolars 45.000,00 53.000,00 84,91% -8.000,00

Quotes activitats esportives d'estiu 50.000,00 55.000,00 90,91% -5.000,00

Aprofitament instal.lacions esportives 25.000,00 23.000,00 108,70% 2.000,00

Quotes Casals de Joventut 6,00 6,00 100,00% 0,00

Llicències urbanístiques. 30.000,00 35.000,00 85,71% -5.000,00

Taxa per expedició de documents. 3.000,00 3.000,00 100,00% 0,00

Taxa per retirada de vehicles. 1.000,00 1.000,00 100,00% 0,00

Llicències obertura d'establiments 4.000,00 4.000,00 100,00% 0,00

Drets enterraments Cementiri Municipal 600,00 600,00 100,00% 0,00

Taxa aparcament regulat 150.000,00 130.000,00 115,38% 20.000,00

Taxa per entrada de vehicles. 40.000,00 30.000,00 133,33% 10.000,00
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Taxa per utilització privativa o aprofitament 
especial per empreses explotadores de serveis 
de subministraments. 

90.000,00 84.000,00 107,14% 6.000,00

Taxa per ocupació de la via pública  7.000,00 7.000,00 100,00% 0,00

Taxa per ocupació de la via pública Mercat 9.000,00 9.000,00 100,00% 0,00

Instal.lació establiments eventuals desmontables 90.000,00 90.000,00 100,00% 0,00

Menjador social 6.000,00 11.000,00 54,55% -5.000,00

taxa cartells indicadors 13.200,00 0,00   13.200,00

Expedició carnets servei autobús urbà 1.000,00 600,00 166,67% 400,00

Pla autoprotecció incendis forestals 6,00 6,00 100,00% 0,00

Quotes inscripcions cursos formatius 600,00 600,00 100,00% 0,00

Venda d'impresos 1.000,00 1.000,00 100,00% 0,00

Venda de plaques i distintius 1.000,00 21.000,00 4,76% -20.000,00

Venda paper, cartró, envasos i vidre 72.000,00 82.000,00 87,80% -10.000,00

Multes per infraccions urbanístiques. 600,00 600,00 100,00% 0,00

Multes per conductes incíviques 600,00 600,00 100,00% 0,00

Multes per infraccions de l’Ordenança de 
circulació. 

110.000,00 110.000,00 100,00% 0,00

Recàrrec de constrenyiment. 7.000,00 7.000,00 100,00% 0,00

Interessos de demora. 4.000,00 4.000,00 100,00% 0,00

Prestació personal. 5.000,00 5.000,00 100,00% 0,00

Indemnitzacions per danys de tercers 6.000,00 6.000,00 100,00% 0,00

Altres ingressos diversos. 10.000,00 10.000,00 100,00% 0,00

Taquillatges per organització d'actes 10.000,00 6.000,00 166,67% 4.000,00

 

 

Capítol IV: Transferències corrents. 

Es preveu petit increment  del capítol IV d’ingressos, ja que la previsió inicial puja un 1,03% 

respecte 2012.  

Hi ha dos factors importants a tenir en compte:  

1.-El Primer és el descens general de les previsions per la incertesa de com aniran les 

subvencions que rebran els ajuntaments per part  de la Generalitat, que s’han pressupostat a la 

baixa en una mitja del 20 per cent, en especial pel que fa a les subvencions de l’escola bressol 

i escola de música i consultoris mèdics.   

2.- Per l’altra banda, aquest descens s’ha compensat amb l’ajust de la participació en els tributs 

de l’Estat i sobre tot per l’ajut extraordinari per a despesa corrent que ha atorgat la Diputació de 
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Barcelona denominat “Programa complementari suport a la solvència econòmica local” de 

58.675.62 €. 

Capítol V: Ingressos patrimonials. 

Si bé en xifres no és cap quantitat significativa, 4.000€, en percentatge representa un augment 

del 5,44%, principalment liderat pel rendiment d’interessos de dipòsits i la concessió d’aigües a 

l’empresa SOREA. 

INGRESSOS DE CAPITAL 

Capítol VI: Alienació d’inversions reals. 

El capítol VI d’ingressos no te cap apunt, enguany no es preveu la venda de patrimoni. 

Capítol VII: Transferències de capital. 

S’ha previst al capítol VII d’ingressos de subvencions procedents del PUOSC, Diputació de 

Barcelona procedent de la Xarxa de Governs Locals, AMTU (transport urbà) i de l’Ajuntament 

d’Arenys  de   ja que durant el 2013 es pretenen dur a terme diferents inversions subvenciones, 

segons detall: 

SUBVENCIO PUOSC ADQUISICIO CONTENIDORS 26.250,00

SUBVENCIÓ PUOSC REMODELACIÓ QUADRES ELECTRICS 30.000,00

SUBVENCIÓ    XGL 134.761,20

Subvenció AMTU adquisició marquesines i mobiliari 18.000,00

Subvenció ajuntament d'Arenys 19.865,24

 

AVALUACIÓ DESPESES 

DESPESES CORRENTS 

Capítol I: Despeses de personal. 

La previsió de despeses del Capítol I és molt similar a la del 2012, en virtut del Reial Decret-Llei 

20/2012, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria pressupostària, tributària i 

financera per a la correcció del dèficit públic, no es preveu cap increment en les retribucions del 

personal laboral i funcionari, així com tampoc es preveuen contractacions de personal. 

No s’han consignat pressupostàriament algunes places de  personal, com de l’escola bressol i 

de activitats juvenils, perquè s’han ajustat a la realitat, d’aquesta manera, la previsió inicial de 
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2013 és inferior a la de 2012 en un 1,26%. També hi ha hagut alguna baixa de personal 

administratiu que aquest any no es pressuposta. 

 

Capítol II: Despeses de béns corrents i serveis. 

El Capítol II de 2013 és l’únic capítol que experimenta un augment respecte al de 2012, en la 

quantitat de 78.578,28€ d’un total de 2.676.808,88€, el que representa  un 3,02% d’increment.  

Aquest augment ve donat per la previsió de l’increment de preus per l’augment de l’Índex del 

Preu al consum, que s’estima en un 2,9% i l’augment de tipus d’IVA, segons correspongui, que 

en general passa del 18 al 21%. 

A més, s’ha previst a la partida de rèntings la substitució de dues motos de la Policia Local per 

dues scooters en la modalitat de rènting. També s’ha consignat una partida de munició per a la 

Policia Local, per complir amb la normativa vigent. 

S’ha arreglat el desajust de l’abalisament de la platja, ja que per error no s’havia consignat l’any 

anterior. 

Igualment, s’ha previst els serveis de psicologia infantil, assessorament de medi ambient,  i de 

dinamització de l’espai jove. Aquests serveis en exercicis anteriors eren prestats per personal 

propi de l’Ajuntament.  

També ha experimentat increment el cànon d’aigua per aplicació del quart tram del cànon 

hidràulic als ajuntaments. 

No obstant, aquí es reflecteix el gran esforç per part de l’Equip de Govern  que ha  pogut 

compensar aquest augment en altres aplicacions de despesa.  

 

A grans trets, ha patit disminució la regulació del trànsit i senyalització viària (cartells 

indicadors), per tractar-se d’una actuació que finalitza aquest any 2012. S’ha renunciat a 

realitzar l’actuació referent a la numeració i retolació de carrers, que pretenia instal·lar plànols 

de situació del poble i indicadors comercials. 

 

En darrer terme, s’ha reduït de forma significativa el consum d’energia elèctrica d’enllumenat 

públic, gràcies a l’esforç, treball i assessorament a l’hora de fer inversions racionalitzades per 
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part del Gestor Energètic. Ara cal dirigir els esforços en l’estalvi d’energia als edificis municipals 

per a fer-los més eficients. 

 

Capítol III: Despeses financeres. 

Es detecta una disminució del  26,60% respecte de 2012. Aquesta ve motivada per la baixa 

dels tipus d’interès del mercat financer, així com també amortització d’un dels crèdits del Centre 

Cívic. 

 

Capítol IV: Transferències corrents. 

El capítol IV de despeses es redueix un 0,90% respecte el pressupost de 2012, perquè 

principalment, hi ha una disminució de les subvencions a les entitats del 5%.  

 

 

DESPESES DE CAPITAL 

 

Capítol VI: Inversions reals. 

La consignació global del capítol VI de despeses és un 39,76% inferior al 2012, segons detall: 

Descripció Pressupost 
2013 

Adquisicio Material Policia 3.000,00 

Obres nova urbanitzacio vies publiques 45.000,00 

Adquisició contenidors i accessoris 35.000,00 

Rescat Drets Funeraris 2.000,00 

Renovacio Quadres enllumenat public i Pla d'Acció d'Energia 
sostenible 

40.000,00 

Adquisició maquinària i eines Brigada 10.000,00 

Adquisició mobiliari urbà per parcs públics 28.235,00 

Adquisició rètols i mobiliari platges 20.000,00 

Adquisicio Material per consultoris medics 2.000,00 

Inversións en bens mobles  relatius amb la salut 4.000,00 

Adequació consultoris mèdics 500,00 

Mobiliari Centres Educatius 3.000,00 
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Adequació centres educatius 15.000,00 

Projectes Educatius 10.000,00 

Adquisició instruments musicals 1.000,00 

Adquisició material esportiu 7.000,00 

Millora d'equipaments esportius 7.600,00 

Adquisició mobiliari i marquesines 18.000,00 

Adquisició mobiliari 15.000,00 

Ampliació equip informàtic 12.000,00 

Adquisicio plotter  SSTT 9.500,00 

Canvi grups semafòrics  15.000,00 

Pavimentació diversos carrers del Municipi XGL 2013 77.521,56 

Enllumenat parc dels Germans Gabrielistes XGL 2013 13.841,06 

Projecte Urbanització adequació parc de la riera del Gorg (Bicicross) 
XGL 2013 

63.263,82 

  

TOTAL 457.461,44 

 

Es tracten de petites inversions de manteniment i de tres grans obres subvencionades per la 

Xarxa de Governs Locals, Pavimentació diversos carrers del Municipi, Enllumenat parc dels 

Germans Gabrielistes i Projecte Urbanització adequació parc de la riera del Gorg (Bicicross 

 

 

Capítol VII: Transferències de capital. 

Havent finalitzat l’aportació per a la construcció de la Deixalleria Mancomunada situada a Sant 

Andreu de Llavaneres, no es consigna cap quantitat en aquest capítol. 

 

Capítol IX: Passius Financers 

Aquest nou any, per tal de poder quadrar les inversions, s’ha previst la sol·licitud de dos crèdits. 

Un ajut de caixa de la Diputació de Barcelona amb un interès de zero d’import 149.554,13€, i 

un altre, a crèdit lliure, per import de 64.600,0€, els quals estaran supeditats a la liquidació del 

pressupost de 2012, el qual preveu que doni suficient superàvit per no haver d’utilitzar-los.” 
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El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup de 9SV, fa la següent 
exposició: 
 

“1. Reivindicació d’un finançament just per als municipis 

Quant tractem el tema dels pressupostos des de 9SV creiem que és el moment de reivindicar 
un millor i més just sistema de finançament per als municipis.  

Nosaltres, com a partit municipalista, som conscients de les limitacions que un Ajuntament té, a 
nivell de competències, però també a nivell de finançament. Afirmem que els Ajuntaments no 
són tractats com haurien de ser-ho, i és per això que reivindiquem, polítiques dirigides a la 
descentralització del poder cap als municipis, i també, la dotació justa de recursos per poder 
desenvolupar les polítiques necessàries. 

2. Pressupostos participatius. 

Una vegada realitzada la reivindicació diguéssim supramunicipal, cal encetar l’anàlisi de les 
decisions i estratègies polítiques recollides en el document dels pressupostos per al 2013. 

En aquest sentit, no podem deixar de criticar la metodologia que s’utilitza per a la concreció 
dels pressupostos. Com sempre hem manifestat, el nostre horitzó és un altre model de 
democràcia més vinculat amb la població i on les decisions siguin preses cada cop amb la 
participació de més persones i sectors de la ciutat. Com bé ja sabeu, el nostre objectiu en 
aquest tema és l’elaboració d’uns pressupostos participatius: on la ciutadania, participi i 
decideixi en la decisió d’una part del capítol d’inversions. O sigui aplicar la màxima que diu: els 
recursos de tots, a decisió de tots. 

En aquest aspecte el govern ha fet petits passos però encara queda un llarg camí a recórrer. 
L’audiència pública de pressupostos va ser una audiència sense pressupost. Els grups de 
l’oposició i els membres del consell de vila no únicament no varem tenir el projecte de 
pressupost dues setmanes abans, tal com marca el reglament de participació, sinó que a hores 
d’ara els representants de les entitats encara no tenen el projecte i els grups de l’oposició fa tot 
just 5 dies que disposem del projecte i dos de la memòria d’alcaldia.  

Un pressupost de més de 7 milions d’euros i més de 350 entrades entre ingressos i despeses 
no es pot valorar i estudiar amb 5 dies, malgrat la bona disposició del regidor d’hisenda i del 
mateix secretari  de la corporació per explicar-nos el pressupost.  

Més que els números freds d’un full de càlcul, per 9SV el més important és el debat d’idees, de 
prioritats i sobretot el procés que s’ha seguit fins arribar en aquest projecte de pressupost que 
avui es presenta en aquest plenari. Per això sol·licitem formalment, que en el proper exercici 
(en el pressupost del 2014), puguem participar en les diferents reunions i trobades que l’equip 
de govern fa per l’elaboració dels pressupostos. 

Estem en un moment en que cal trobar els mecanismes més adients per a la democratització 
de les institucions, la gent ho demana i no escoltar-la és un error que ja estem pagant. A 
l’audiència pública jo mateix vaig sol·licitar ajornar el ple de pressupostos al gener i deixar 
temps perquè els membres del consell de vila ho poguessin estudiar. Els pressupostos 
s’elaboren cada any i és pràcticament el moment més crucial en un municipi: el moment en què 
el govern decideix quines polítiques tira endavant. La meva petició no es va tenir en compte i 
hem perdut una altra oportunitat. 
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S’ha de fer partícip a la gent i, reivindiquem que la informació es posi a l’abast de la ciutadania i 
dels seus representants amb temps suficient perquè puguin extreure’n una posició i puguin 
expressar-la perquè sigui escoltada. 

3. Anàlisi dels pressupostos. 

Entrant al detall de l’anàlisi dels pressupostos, observem que una gran part dels ingressos i de 
les despeses es mantenen més o menys igual que l’any passat. En general, valorem 
positivament el manteniment de la partida de serveis socials, sobretot l’apartat d’ 

 2013 2012 
Atencions benèfiques i assistencials                

45.000,00 €  
            
45.000,00 € 

2 3 1 2 2 7 2 6 Masia Bartres Catering, S.L. menjador 
social 

17.000,00 €  17.000,00 € 

Malgrat això, hi ha qüestions que ens fan valorar, en general, negativament els pressupostos: 
per començar, ens preocupa que es destini quasi bé un 6% menys en despesa d’educació. 
Més de 26.000 € menys que surten de les retribucions de personal de l’escola de música i de 
l’escola bressol. Sol·licitem es que aquest “estalvi” reverteixi en la mateixa partida d’educació 

 
Per exemple:  
 
 
Mobiliari Centres Educatius 
Adequació centres educatius 
Projectes Educatius 
Adquisició instruments musicals 
Conservació d’edificis escolar, etc 

  
 
Trobem molt greu que es rebaixin un 5 % les subvencions de les entitats (culturals, esportives i 
educatives) respecte les subvencions del 2012. En un pressupost de més de 7 milions d’euros 
creiem que aquests 3.500 euros aproximadament de retallada es podrien haver tret d’alguna 
altre partida. 9SV proposa que es retallin 3.000 € dels 13.000 € que te la partida de protocol de 
l’alcalde (que per cert aquesta no ha patit cap retallada) i no es retalli a les entitats. 
 
 
Creiem que la despesa en subministraments: 
 
energia elèctrica en equipaments municipals (cívic, escoles, ajuntament, ...)  
 
Energia elèctrica equipaments municipals   130.000,00 €      120.000,00 €  108,33% 10.000,00 €  

 
I despesa d’aigua: 
 
 2013 2012   
Aigua. 30.000,00 €   6.500,00 €  461,54% 23.500,00 €  

 
és del tot insostenible. 
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I que cal augmentar les actuacions en estalvi energètic, que actualment són de: 
 
Actuacions en matèria d'estalvi energètic  20.000,00 €    20.000,00 €  

Entrant al detall de les partides, n’hi ha tres sota el concepte “productivitat”, que no sabem ben 
bé aquí i sota quin criteri es cobren. 

9 2 0 1 5 2 0 0 Productivitat administració 
general 

                 7.513,32 
€  

               
7.513,32 €  

1 5 0 1 5 2 0 0 Productivitat Urbanisme                  2.504,44 
€  

               
2.504,44 €  

1 3 2 1 5 2 0 0 Productivitat Seguretat                88.979,49 
€  

            
89.879,72 €  

        TOTAL 96.747,25  

També trobem les següents partides: 

 Promoció de la cultura (20.000 €),  
 Promoció de l’esport (5.000 €) ,  
 Promoció del turisme (8.000 €), 
 Promoció d’ empreses i industries (4.000 €) 

No estem en contra ni de promocionar la cultura, ni l’esport ni el turisme però caldria especificar 
en que consisteix aquesta promoció i justificar la despesa d’aquests 37.000 €. 

 

Dins la partida d’habitatge i urbanisme ens trobem i ens preguntem; qui cobra aquesta minuta? 
Sota quin concepte? 

         2013 2012  
1 5 0 2 2 7 0 9 Minutes per confecció de 

projectes 
    3.000,00 €    1.000,00 €  300,00%       

2.000,00 €  

 

Ens preocupa la disminució d’un 20 % en la partida de foment de la participació ciutadana 
ara que tenim l’agenda de participació amb 5 actuacions (entre elles el procés participatiu del 
parc dels germans gabrielistes que crec que aniria molt bé un assessorament extern), creiem 
que cal fer una aposta més valenta i decidida. 

9 2 4 2 2 6 3 3 Programa Foment 
Participació Ciutadana 

   8.000,00 €  10.000,00 €  80,00% -     
2.000,00 €  

No trobem lògic que la partida de solidaritat i cooperació baixi en un 30% ara que proposarem 
al consell de vila fer un agermanament. 

2 3 1 4 8 0 0 1 Solidaritat i 
Cooperació 

 3.500,00 €     5.000,00 € 70,00% -     1.500,00 €  
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En què creiem que es podria disminuir la despesa en el pressupost?, per ser concrets i 
per només posar-ne algun exemple: 

         2013 2012 
9 2 0 2 2 2 0 0 Quotes servei 

telefònic 
  55.000,00 €   55.000,00 €  

Exposat això, dir que votem en contra de l’aprovació inicial d’aquests pressupostos i no cal dir 
que els revisarem més a fons i farem les al·legacions que considerem oportunes.” 

 
El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, manifesta que és difícil 
aprovar el pressupost perquè no se sap quins criteris s’han seguit. Per 
exemple, el bicicròs, no sap si és necessari, es pregunta si hi ha estudis o 
demanda de la ciutadania. Quant a l’adquisició d’un plotter, l’ampliació de 
l’equip informàtic, també li falten els criteris per poder per poder valorar-ho i en 
conseqüència aprovar el pressupost. 
 
El senyor Lluís Bisbal agraeix l’estudi del Pressupost que n’ha fet el 9SV, però 
l’Estat i la Generalitat no paguen i ho estan passant malament.  
 
Quant a la participació, està d’acord en què siguin més participatius, s’ha 
començat i s’ha de millorar. No té cap problema en què el seu grup participi 
més en els pressupostos. 
 
Quant a la reducció de les subvencions a les entitats, creu que amb la crisi s’ha 
de repercutir una part, s’han acabat els bons anys i si millora l’economia en un 
futur, es podran incrementar.  
 
Referent a la telefonia, molta part són costos de l’ADSL,  més que trucades, i 
es compromet a fer un estudi per veure’n l’evolució i li farà arribar. 
 
Pel que fa a les inversions, s’analitzen molt. Hi ha grans debats sobre les que 
poden ser millors per al poble. El plotter és un instrument de digitalització per a 
Urbanisme, per arxivar. 
 
El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme i Noves Tecnologies, 
explica que es tracta d’inversió en reparació i manteniment de l’equip 
informàtic. 
 
El senyor Jaume Arcos manifesta que darrera de cada partida hi ha hores de 
debat, que si els conegués, li seria més fàcil d’entendre el pressupost. 
 
El senyor Bisbal afegeix que l’aigua s’incrementa perquè ara s’ha de pagar i 
abans no i el quart tram del cànon. 
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El senyor Alcalde pren la paraula en nom de CiU, qui manifesta quant a la 
reivindicació d’un nou finançament que “benvinguts al club” perquè fa un any que 
s’està reclamant. Quant a la metodologia, manifesta que per primera vegada 
s’aproven els pressupostos abans de final d’any i a més hi ha hagut el procediment 
de participació ciutadana. Referent als anàlisis del pressupost, li semblen febles, 
perquè és un pressupost auster, es redueix en un 4,4% i són 7 milions d’euros. Que 
es qüestionin algunes partides.  
 
Quant a la rebaixa de les subvencions, val a dir que a altres ajuntaments, s’han 
reduït un 25%. Aquí les entitats reben subvencions, tenen espais gratuïts i a més hi 
ha personal de l’Ajuntament que fa tasques de suport. 
 
L’aigua s’ha pujat un 70% i el consum de reg abans no es pagava i ara sí. 
 
La productivitat la cobren dos departaments, la policia i la brigada.  
 
La partida de minutes per projectes, es preveu per si cal demanar algun projecte 
extern.  
 
Aprofita per agrair la feina feta pel regidor de Participació Ciutadana. 
 
No totes les inversions han d’anar a participació pública, es reserva una part, perquè 
ha de donar resposta tant a programes electorals del seu partit i com els dels sorgit 
amb el pacte electoral que té amb el PSC. 
 
La rebaixa de les inversions és considerable, un 40%. Aquesta inversió del bicicross 
espera que estarà en part per la Diputació i està als programes electorals que és on 
hi ha hagut participació copsant l’opinió dels vilatans. 
 
Referent a l’estalvi energètic, val a dir que aquest és el primer poble en estalvi 
energètic i aigua, es van destinar molts diners en pressupostos anteriors. 
 
En resum, aquest és un pressupost auster i realista. Es gestiona de manera 
exemplar; aquest Ajuntament té un deute pendent de cobrament d’altres 
administracions d’un milió d’euros i, encara i així, no hi ha problemes de tresoreria.  
 
Estima que el resultat pressupostari de 2012 serà molt positiu. Si no haguéssim 
tingut l’ingrés de la concessió administrativa de Can Boada, no tindríem la liquiditat 
de què gaudim. 
 
És difícil criticar aquest pressupost ja que és molt ajustat a la realitat.  
 
La petició que fan de participar, l’escolta, però deixa ben clar que el pressupost el fa 
el govern. No admet la crítica partida per partida perquè el regidor de Gestió 
Econòmica es va oferir per donar qualsevol explicació amb anterioritat. 
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El senyor Jordi Castaños critica severament que el pressupost fa una setmana que 
el tenen i en 5 dies hàbils no es pot estudiar en profunditat. 
 
El senyor Jaume Arcos creu que és un pressupost realista, i pregunta si en realitat 
s’espera aquesta retallada tan forta de les subvencions que aporta la Generalitat a 
l’escola de música i escola bressol, al que el Sr. Alcalde respon afirmativament, que 
és un pressupost molt realista i que si no arriben aquestes quantitats s’haurà de 
procedir a replantejar-ne els serveis que es donen i com es donen. 
 
Continua el Sr. Arcos criticant que no creu que siguem tan pioners en el tema de 
l’estalvi energètic, que a nivell d’enllumenat públic sí que pot ser, però falta molta 
feina en edificis. 
 
En general, creu que el fet d’aprovar el pressupost abans de finalització el 2012 
comporta pagar un preu molt car, valora positivament que s’hagi portat a participació 
tot i que en audiència pública, però  ja va demanar que es posposés l’aprovació  al 
gener i es tingués més temps per estudiar-lo, tal i com marca el Reglament de 
Participació que està aprovat, i en aquest cas, no s’acompleix. 
 
La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP,  creu que la memòria i el 
pressupost se li ha donat amb un termini molt just. Per altra banda, es qüestiona la 
necessitat del bicicròs, ja que te un import molt elevat i creu que hi hauria altres 
prioritats per a gastar-los. També demana que s’estudiï la partida de telefonia, que 
la veu molt elevada. Pregunta si els crèdits que s’han de demanar son absolutament 
necessaris. 
  
El senyor Alcalde manifesta que, si es tenen els diners, es faran les inversions i si 
no arriben, no es faran, de moment es preveuen i  ja es veurà si cal demanar-los, en 
funció del resultat pressupostari de l’exercici de 2012. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra. Felicita el 
senyor Secretari per l’exposició feta a l’audiència pública dels pressupostos. Però un 
pressupost és una expressió de voluntat política.  
Critica les inversions tot dient que el bicicròs està al programa electoral de qui mana, 
i qui mana, mana, però hi ha més votants a l’oposició que a l’equip de govern, per 
això demana que encaixi el pressupost en la Participació Ciutadana. Hi ha coses 
amb les que no hi està d’acord, s’ha de donar un cop de timó per millorar. Per 
exemple, s’ha de fer un Pla d’Energia i llegeix el programa de 2012 a 2020 de la 
Generalitat referent al canvi de model energètic.  S’ha de començar el model de 
canvi energètic en aquest poble i es proposa un model de biomassa, amb estalvi 
econòmic, sostenibilitat i una manera de generar llocs de treball i neteja de boscos. 
S’ha de fer un projecte vista a 4 anys integrals i incorporar-se a aquest pressupost. 
El pressupost dóna per discutir, com a molt, una inversió estrella que ni un grup ni 
un altre pot decidir, i que hauria de sortir  de la participació ciutadana. 
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El senyor Arcos manifesta que no està en contra de la construcció del bicicròs, però 
creu que s’hauria d’haver portat a participació ciutadana entre tres o quatre 
propostes. Creu que s’han fet passos per portar els pressupostos participatius però 
encara falta molt. 
 
Per altra banda  s’ha sorprès del retorn econòmic del reciclatge i que  si ho coneix la 
ciutadania, creu que podria millorar la sensibilitat en aquest sentit,  en concret parla 
de  40.000 euros de retorn de cartró i 70.000 euros per la resta, proposa donar 
informació d’aquets números a través de la web o de l’infomoltalt. 
 
Aprofita per preguntar sobre el manteniment de l’enllumenat públic. Creu que hi ha 
una intenció d’externalitzar el servei, pregunta si hi ha més serveis. 
 
El senyor Alcalde respon que només l’enllumenat públic, per tres aspectes 
fonamentals, en primer lloc pel que fa a la firma dels butlletins, en segon lloc, perquè 
és un servei 24 hores els 365 dies de l’any i per últim per estalvi, ja que cada 4 anys 
es canviïn les bombetes. S’ha demanat una auditoria energètica. 
 
El enyor Jordi Castaños  pregunta com serà el bicicross. 
 
El senyor Robert Subiron Olmos, regidor d’Obres i Serveis Municipals, primer  
explica, en relació a l’estalvi energètic,  que va incloure una caldera de biomassa 
dins del PAES, però és fins al 2020, i no sap si finalment es farà.  
Quant als retorns del reciclatge, a l’Infomontalt apareixerà un informatiu amb els 
retorns.  
Respecte al bicicross es farà a la zona verda de Montaltnou. Es pretén donar un ús 
enfocat als adolescents amb tres zones, descens, circuit de trial i una pista central 
de “badens” i zona d’esbarjo amb bàsquet i quatre o cinc taules i el carril bici de Toni 
Sors fins aquesta àrea. 
 
Pren la paraula el senyor Amadeu Clofent Rosique, primer tinent d’alcalde, qui 
aclareix que a més hi hauria un carril bici.   Respecte a la partida de cultura, de 
20.000 euros,  explica que més de la meitat es va amb programació estable (tot 
l’any)  del centre cívic i les altres són accions concretes.   Pel que fa a la participació 
ciutadana, que aquest any disminueix el pressupost, resulta que l’any que puja és 
que hi ha ” MOSTRA” i l’any que baixa, no n’hi ha. Sap que no poden anar d’aquesta 
manera els pressupostos participatius, però de cara a l’any següent, ho intentarà 
corregir. Sobre la participació val a dir que aquest any no hi haurà mostra d’entitats i 
a més no es compta amb l’empresa que ho portava.  Pel que fa a l’enllumenat 
públic, s’ha avançat molt,  però encara queda molt per fer. El 80 o 85% aquest any 
quedaran resolts i el que toca ara és treballar amb els equipaments. 
 
La Junta de Govern va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable, 
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Finalment, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU, PSC i PP i el vot en 
contra de 9SV i Esquerra l’adopció dels acords següents: 
 
PRIMER. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament per a 
l’exercici econòmic 2013, juntament amb les seves bases d’execució, el resum 
per capítols del qual és el següent: 
 

DESPESES 

Econ. Descripció Pressupost 2013

CAPITOL I  DESPESES DE PERSONAL 3.343.012,74 

CAPITOL II 
DESPESES EN BENS CORRENTS I 
SERVEIS 2.676.808,88

CAPITOL III  DESPESES FINANCERES 37.200,00

CAPITOL IV  TRANSFERÈNCIES CORRENTS 332.881,05

CAPITOL VI  INVERSIONS REALS 457.461,44

CAPITOL VII  TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 0,00

CAPITOL VIII  0,00

CAPITOL IX  PASSIUS FINANCERS 306.783,46

TOTAL                7.154.147,57 € 

INGRESSOS 

Econ. Descripció Pressupost 2013

CAPITOL I  IMPOSTOS DIRECTES 3.345.320,32

CAPITOL II  IMPOSTOS INDIRECTES 120.000,00

CAPITOL III  TAXES I ALTRES INGRESSOS 1.683.412,00

CAPITOL IV  TRANSFERÈNCIES CORRENTS 1.484.909,68

CAPITOL V  INGRESSOS PATRIMONIALS 77.475,00

CAPITOL VI  ALIENACIÓ D'INVERSIONS REALS 0,00

CAPITOL VII  TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 228.876,44

CAPITOL VIII  ACTIUS FINANCERS 0,00

CAPITOL IX  PASSIUS FINANCERS 214.154,13

   TOTAL                7.154.147,57 € 

 
 
SEGON. Aprovar inicialment la plantilla de personal a 1 de gener de 2013, 
comprensiva de tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral 
i personal eventual. 
 

PLANTILLA DE PERSONAL  A 1 DE GENER DE 2013 
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A) PERSONAL FUNCIONARI              

Funcionaris d’habilitació estatal Grup 
PLACES EN 
PROPIETAT VACANTS 

VACANTS 
OCUPADE

S 
INTERINA
MENT 

total 
places 

PLACES A 
EXTINGIR 

Secretari/ària Interventor/a  A1 0 1 0  1 0

Secretari/ària Interventor/a  A2  1 0  0  1 1

Escala d’administració general               

     Subescala Tècnica (TAG) A1 0 2 0  2 0

     Subescala de gestió  A2  2 0 0  2 1

     Subescala administrativa C1  7 0 0  7 0

     Subescala auxiliar  C2 2 3 3  5 1

     Subescala subalterna AP  0 1  1  1 0

Escala d’administració especial               

     Subescala tècnica               

Tècnic Superior  Enginyeria A1 0 1 0  1 0

Tècnic Superior Arquitectura A1 0 1 0  1 0

Tècnic mig Arquitectura A2  0 1 0  1 0

      Aux. Tècnic/a Inspec. i manteniment C2  0 1 0  1 0

      Oficial Tècnic/a Informàtic  C1 1  0 0  1 0

     Subescala de serveis especials               

      Caporal C2  2 0 0  2 0

      Agent Policia Local  C2 11 1 0  12 0

      Agents en pràctiques  C2 1 0  0  1 1

      Vigilant C2  0 1 1  1 0

      Agutzil/a AP  1 0  0  1 0

         

         

B) PERSONAL LABORAL FIX                  

          Tècnic/a Superior Enginyeria  A1 0 1 1  1 1

          Professor/a (escola de música) A2  0 10 7  10 0

          Tècnic/a mitjà Treballador/a social A2  0 1 1  1 0

          Tècnic/a mitjà Educador/a social A2  1 0 0  1 0

          Tècnic/a mitjà Psicòleg/loga A2  0 1 0  1 0

          Tècnic/a mitjà Escola Bressol A2  1 0 0  1 0

          Tècnic/a mitjà Esports A2  1 0 0  1 0

          Tècnic/a mitjà Biblioteca A2  0 1 1  1 0

          Tècnic/a mitjà Inserció laboral  A2 0 1  1  1 0
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          Tècnic/a Educació Infantil C1  4 6 4  10 0

          Monitor/a activitat extraescolar C1  0 3 2  3 0

          Treballador/a familiar  C2  0 2 2  2 0

          Aux. Tècnic/a joventut  C2  0 1 0  1 0

          Aux. Administratiu/va  C2  0 6 6  6 0
          Aux. Tècnic/a Inspec i 
manteniment C2  0 1 1  1 1

          Aux. Tècnic/a cultura  C2  0 1 1  1 0

          Dinamitzador/a Juvenil        C2 0 1 0  1 0

          Oficial Encarregat C2 1 0 0  1 0

          Oficial 1a.  C2  1 2 1  3 0

          Oficial 2a.  C2  0 3 3  3 0

          Operari/ària  C2  1 9 9  10 0

          Agent Cívic     AP 0 1 0  1 0

          Peó  AP  0 2 2  2 0

          Conserge     AP 0 4 4  4 0

 
 

TERCER. Exposar al públic el pressupost general per al 2013, les bases 
d’execució i plantilla de personal aprovats, per termini de quinze dies, 
mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i en el 
taulell d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de la presentació de reclamacions 
pels interessats. 
 
QUART. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es 
presenti cap reclamació. 
 
CINQUÈ. Trametre’n còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la Generalitat 
de Catalunya. 
 
 
 
QUART. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA 
PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ DE L’ANY 
2013. 
 
Pren la paraula el senyor Amadeu Clofent, regidor de Participació Ciutadana. 
Des de la Regidoria s’ha treballat la nova agenda de Participació de l’any 2013. 
S’hi ha intentat plasmar els interessos santvicentins per al proper exercici i això 
permetrà una millor planificació i informació als ciutadans.  
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, manifesta 
que s’ha fet més en aquest any que en els 4 anys anteriors i que es tenen les 
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bases, que es compti amb 9SV per fer consolidar aquest procés de participació 
i que es continuï així amb estesa i comunicació. Poden comptar amb el suport 
de 9SV. 
 
S’acorda, per unanimitat, aprovar la següent agenda de Participació de l’any 
2013: 

 
 

L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ ‐ 2013 
 

Què és l’agenda de participació? 

L’agenda participativa és un  recull dels  temes sobre els quals es preveu dur a  terme 

algun tipus de procés de participació a Sant Vicenç de Montalt.  

 

Què s’hi inclou? 

En  aquesta agenda s’hi inclou la definició i temporalització dels processos participatius 

que es volen dur a terme durant  l’any al nostre poble, esdevenint un clar  instrument 

de planificació, per evitar la improvisació. 

 

Quina utilitat té? 

Permet una major coordinació  i planificació a  l’Ajuntament, tant a nivell polític (entre 

els grups municipals) com tècnic. Però sobretot permet que el conjunt de la ciutadania 

conegui amb antelació aquells aspectes en els quals se’ls demanarà la seva opinió, de 

forma que es puguin  informar,  i si ho creuen pertinent, generar els espais de reflexió 

previs (principalment en el cas de les entitats). 

 

Quan s’aprova? 

L’agenda  s’aprovarà  cada  any,  coincidint  amb  l’aprovació  del  pressupost municipal. 

Prèviament,  s’aprofitarà  l’Audiència  Pública  de  Pressupostos  per  presentar‐la  a  la 

ciutadania.  

 

Es podrà modificar? 

Aquest agenda es podrà modificar, si es considera oportú, en funció de la incorporació 

de noves necessitats participatives. 

 

Quines actuacions hi ha previstes dins l’agenda de participació del 2013? 

1. L’elecció del nom de l’ Institut  
2. La incorporació de zones blaves a Can Boada 
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3. La creació del Consell Escolar Municipal 
4. La millora del Parc dels Germans Gabrielistes: lleure i natura. 
5. L’estudi de les possibilitats d’agermanament amb algun municipi. 

 

 

ACTUACIÓ:    ELECCIÓ DEL NOM DE L’INSTITUT  

 

PERÍODE:    primer trimestre del 2013 

 

METODOLOGIA:   

1. Primerament, l’equip de govern elaborarà una primera 
proposta amb tres possibles noms, entre els que figurarà el 
que proposa el Consell Escolar del propi centre. 

 

2. Es reunirà a la Comissió informativa de Participació Ciutadana 
per presentar la proposta i consensuar‐la. 

 

3. Es presentaran els noms proposats a la ciutadania. Tothom 
que vulgui, podrà votar la seva preferència. Per a l’ocasió, 
s’habilitarà una enquesta al web municipal  
www.svmontalt.cat  i es distribuirà un qüestionari que es farà 
arribar a totes les llars junt amb el butlletí municipal. 

 

4. Es farà el tractament de les dades i es publicarà el resultat de 
les enquestes 

 

5. Es procedirà a la seva aprovació al Ple, el qual es compromet a 
respectar la decisió que hagi sorgit de la consulta 

 

6. Es traslladarà l’acord de Ple als centres educatius i als 
membres del Consell de Vila, a efectes informatius 

 

AGENTS IMPLICATS: 

 Equip de govern  
 Regidoria de Participació Ciutadana 
 Comissió Informativa de Participació Ciutadana 
 Consell Escolar de l’INS 
 Ciutadania 
 Consell de Vila 
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ACTUACIÓ:    INCORPORACIÓ DE NOVES ZONES BLAVES  

 

PERÍODE:    primer trimestre del 2013 

 

METODOLOGIA:   

1. Des de la Regidoria de Mobilitat de l’Ajuntament s’elaborarà 
una proposta inicial. 

 

2. Es convocarà una reunió amb les dues associacions veïnals de 
la zona (Ass. De veïns de Can Boada i Can Ripoll i Ass. De veïns 
de Montalpark) i la Regidoria de Mobilitat, per tal d’informar 
de la proposta, recollir els suggeriments que puguin sortir i 
arribar a un acord. 

 

3. Implantació de la resolució acordada. 
 

4. Es donarà comptes al Consell de Vila i a la Comissió 
Informativa de Participació Ciutadana  

 

AGENTS IMPLICATS: 

 

 Equip de govern  
 Regidoria de Participació Ciutadana 
 Regidoria de Mobilitat 
 Associació de veïns de Can Boada i Can Ripoll 
 Associació de veïns de Montalpark 
 Consell de Vila 
 Comissió Informativa de Participació Ciutadana 

 

 

ACTUACIÓ:    CREACIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL  

 

PERÍODE:    primer trimestre del 2013 

 

METODOLOGIA:   

1. La Regidoria d’Ensenyament, i d’acord el marc normatiu, 
elaborarà un esborrany del Reglament del Consell Escolar 
Municipal de Sant Vicenç de Montalt 

 

2. Es convocarà Comissió informativa de Participació Ciutadana 
per presentar el reglament i debatre’l. 
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3. Es procedirà a presentar‐lo a la comunitat educativa de Sant 
Vicenç de Montalt 

 

4. Aprovació pel Ple del Reglament del Consell Escolar Municipal 
de Sant Vicenç de Montalt 

 

5. Es traslladarà l’acord de Ple a la comunitat educativa, al 
Consell de Vila i a la Comissió Informativa de Participació 
Ciutadana  

 

6. Posteriorment a l’aprovació del reglament, es podrà procedir 
a la constitució del Consell Escolar Municipal de Sant Vicenç 
de Montalt 

 

AGENTS IMPLICATS: 

 Equip de govern  
 Regidoria de Participació Ciutadana 
 Regidoria d’Ensenyament 
 Comunitat educativa de Sant Vicenç de Montalt formada per 

totes les escoles del municipi, pels Consells Escolars de 
cadascuna d’elles,  les AMPA i/o AFA,... 

 Consell de Vila 
 Comissió Informativa de Participació Ciutadana 

 

ACTUACIÓ:    MILLORA DEL PARC DELS GERMANS GABRIELISTES  
 

PERÍODE:    segon semestre del 2013 
 

METODOLOGIA:   

1. s’elaborarà un primer projecte per part de l’equip de govern, 
en el que es detallaran aquells aspectes que necessariament 
han de quedar inclosos en el projecte definitiu (relacionats 
amb seguretat, etc), i els possibles àmbits a consultar, tenint 
present els mitjans i recursos disponibles per part de 
l’Ajuntament. 

 

2. Es reunirà a la Comissió informativa de Participació Ciutadana 
per presentar el projecte i consensuar‐lo. En aquesta comissió 
també es concretarà l’abast i límits del procés participatiu, així 
com els mecanismes per desenvolupar‐lo. 

 



 

 - 24 - 

3. Es durà a terme un procés de participació que s’obrirà a la 
ciutadania i que s’encarregarà a una empresa externa. 
Prèviament s’acordarà el pressupost i metodologia a seguir. 

 

4. El procés tindrà tres fases ben determinades: 
a) Fase de presentació del procés a la ciutadania 
b) Fase d’execució, de consulta i recollida de dades 
c) Retorn a la ciutadania 
   

5. El projecte resultant del procés es farà públic 
 

6. Es procedirà a la seva aprovació al Ple. 
 

7. Es traslladarà l’acord de Ple als membres del Consell de Vila i a 
la Comissió Informativa de Participació. 

AGENTS IMPLICATS: 

 Equip de govern  
 Regidories diverses de l’Ajuntament (Urbanisme, Medi Ambient, 

Participació Ciutadana,...) 
 Comissió Informativa de Participació Ciutadana 
 Empresa externa 
 Ciutadania 
 Consell de Vila 

 

 

ACTUACIÓ:    ESTUDI DE LES POSSIBILITATS D’AGERMANAMENT DE 

      SANT VICENÇ DE MONTALT AMB ALGUN MUNICIPI 

  

PERÍODE:    segon trimestre del 2013 

 

METODOLOGIA:   

8. Es  trasllada al Consell de Vila la proposta de fer un grup de 
treball per estudiar la possibilitat d’agermanament de Sant 
Vicenç de Montalt amb algun municipi. 
 

 

AGENTS IMPLICATS: 

 Equip de govern  
 Consell de Vila 
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CINQUÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA PER APROVAR EL 
CONVENI DE COOPERACIÓ ENTRE EL CONSELL COMARCAL DEL 
MARESME I L’AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT PER A LA 
COMPRA AGREGADA DE GAS NATURAL I ADOPTAR EL COMPROMÍS DE 
DESPESA MÀXIMA DE 2013 DE GAS NATURAL. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CiU. 
 
Vist que des del Consell Comarcal del Maresme es planteja la possibilitat 
d’agregar la demanda de determinats subministraments i serveis dels municipis 
del territori del Maresme amb un interès comú d’estalvi econòmic i 
procedimental, 
 
Vist que el Consell Comarcal del Maresme ve realitzant la compra agregada de 
diversos subministres i serveis dels municipis de la comarca des de l’any 2008 
amb els resultats d’estalvis significatius, 
 
Atès que els articles 203, 204 i 205 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de 
novembre, per el que s’aprova el text refós la Llei de contractes del sector 
públic (TRLCSP), reconeix la possibilitat d’acords entres les corporacions 
locals, per a dur a terme sistemes d’adquisició centralitzada. 
 
Atès que la comarca pot exercir les competències que li deleguin o li 
encarreguin de gestionar els municipis, d'acord amb l’article 25.1 del Decret 
legislatiu 4/2003, de 4 de novembre, pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
d'organització comarcal de Catalunya. 
 
Atès que l’article 26 de la mateixa Llei assenyala que els consells comarcals 
han de vetllar perquè, en els municipis del seu àmbit territorial, es duguin a 
terme amb nivells de qualitat homogenis els serveis, les activitats i les 
prestacions que, d'acord amb els articles 66 i 67 del Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de regim local de 
Catalunya, són de competència local. 
 
Atès que els articles 167 i 175 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel que 
s'aprova el Reglament d'obres, activitats i serveis deis ens locals indiquen que 
la comarca pot prestar serveis de competència municipal en virtut de delegació 
o conveni. 
 
Atès que l’article 10 de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de 
procediment de les administracions públiques de Catalunya, preveu que la 
realització d'activitats de caràcter material, tècnic o de serveis de la 
competència dels òrgans administratius, els organismes o les entitats públiques 
pot ésser encarregada a altres òrgans, organismes o entitats públiques de la 
mateixa administració o d'una altra de diferent, per raons d'eficàcia o quan no 
es tinguin els mitjans tècnics idonis per a dur-la a terme. Així mateix l’art. 5 
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preveu que si l'òrgan, organisme o entitat pública que rep l'encàrrec no pertany 
a la mateixa administració que el fa, l'encàrrec s'ha de formalitzar mitjançant un 
conveni. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
El Sr. Arcos assenyala que al Pressupost apareix la xifra de 28.000 i en la 
proposta de 28.753 euros, caldria rectificar-la. 
 
El Sr. Arcos pregunta si el Gestor Energètic és un tècnic. 
 
El senyor Alcalde li respon que és el Tresorer de l’Ajuntament. 
 
 
Per tant, s’acorda,  per unanimitat,  
 
PRIMER:  Aprovar el conveni de cooperació entre el Consell Comarcal del 
Maresme i l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt per a la compra agregada 
de gas natural, que s’acompanya com a ANNEX  al present acord, formant-ne 
part del mateix a tots els efectes legals oportuns. 
 
SEGON: Facultar al senyor Amadeu Clofent Rosique, primer tinent d’alcalde, 
per a subscriure l’esmentat conveni a que fa referència el punt primer, en 
representació d’aquesta corporació. 
 
TERCER:  Adoptar el compromís de despesa màxima  de 28.753 €, IVA inclòs 
en l’aplicació pressupostària del pressupost 2013 de gas natural. 
 
QUART: Donar trasllat del present acord al Consell Comarcal del Maresme , 
juntament amb l’acord de compromís de despesa.  
 
 
ANNEX 
 
CONVENI DE COOPERACIÓ ENTRE EL CONSELL COMARCAL DEL MARESME I 

L’AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT PER LA COMPRA AGREGADA DE GAS 

NATURAL 

A Mataró, xx de xxxxxxxxxx de 2012 

REUNITS  

Per una part el Sr. Miguel Angel Martínez Camarasa, President del Consell Comarcal del 

Maresme. 
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Per altra part el Sr.__________________, Alcalde de l’Ajuntament de ______________ (a 

partir d’ara l’Ajuntament). 

 

INTERVENEN 

El Sr. Miguel Angel Martínez Camarasa, en representació del Consell Comarcal del Maresme, 

segons acord del Ple de data 22 de juliol de 2011. 

El Sr.______________, en representació de l’ Ajuntament segons acord del Ple municipal de 

data __________________. 

 

EXPOSEN 

1r. Que des del Consell Comarcal del Maresme es planteja la possibilitat d’agregar la 

demanda de determinats subministraments i serveis dels municipis del territori del Maresme 

amb un interès comú d’estalvi econòmic i procedimental. 

 

2n. Que un dels subministres de comú utilització per tots els municipis és el gas natural. 

 

3r. Que els articles 203, 204 i 205 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, 

per el que s’aprova el text refós la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP), reconeix la 

possibilitat d’acords entres les corporacions locals, per a dur a terme sistemes d’adquisició 

centralitzada.  

 

4rt. Que la comarca pot exercir les competències que li deleguin o li encarreguin de 

gestionar els municipis, d'acord amb l’article 25.1 del Decret legislatiu 4/2003, de 4 de 

novembre, pel qual s'aprova el text refós de la Llei d'organització comarcal de Catalunya. 

 

5è. Que l’article 26 de la mateixa Llei assenyala que els consells comarcals han de vetllar 

perquè, en els municipis del seu àmbit territorial, es duguin a terme amb nivells de qualitat 

homogenis els serveis, les activitats i les prestacions que, d'acord amb els articles 66 i 67 del 

Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de 

regim local de Catalunya, són de competència local. 

6è. Que, en el mateix sentit, els articles 167 i 175 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel 

que s'aprova el Reglament d'obres, activitats i serveis deis ens locals indiquen que la 

comarca pot prestar serveis de competència municipal en virtut de delegació o conveni. 

 

7è. Que l’article 10 de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les 

administracions públiques de Catalunya, preveu que la realització d'activitats de caràcter 

material, tècnic o de serveis de la competència dels òrgans administratius, els organismes o 

les entitats públiques pot ésser encarregada a altres òrgans, organismes o entitats públiques 

de la mateixa administració o d'una altra de diferent, per raons d'eficàcia o quan no es 
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tinguin els mitjans tècnics idonis per a dur-la a terme. Així mateix l’art. 5 preveu que si 

l'òrgan, organisme o entitat pública que rep l'encàrrec no pertany a la mateixa administració 

que el fa, l'encàrrec s'ha de formalitzar mitjançant un conveni. 

 

8è. Que en virtut d'aquest marc legal, l' Ajuntament està interessat en participar en el 

benefici que comporta una compra agregada de gas natural gestionada pel Consell Comarcal 

del Maresme. 

 

9è. Que en virtut de tot això, el Ple de l' Ajuntament ha aprovat en data ______________ 

l’encàrrec de la gestió de la contractació agregada de gas natural al Consell Comarcal del 

Maresme. 

  

I amb l’objecte d'estructurar i coordinar les actuacions, les parts 

 

ACORDEN 

 

1er. ACTUACIONS OBJECTE DEL CONVENI 

L' Ajuntament encarrega la gestió de la contractació agregada de gas natural al Consell 

Comarcal del Maresme, mitjançant la contractació centralitzada en el Consell Comarcal, i junt 

amb tots aquells municipis del territori del Maresme que també s’adhereixin a la mateixa, a fi 

d’obtenir un estalvi econòmic i procedimental, un major estalvi i eficiència energètica i la 

possibilitat d’adequar-se a la nova legislació en matèria d’energia. 

 

2ª ÀMBIT SUBJECTIU 

El present Conveni entre el Consell Comarcal i l’Ajuntament es farà extensible als 

organismes autònoms d’aquest entenent-se que qualsevol menció que es faci en el present 

Conveni de l’Entitat local, es farà extensible als seus organismes autònoms sens perjudici 

d’allò disposat en l’article 4.1.g del (TRLCSP).  

 

3ª PROCEDIMENT 

a) L’Ajuntament es compromet a l’aprovació i disposició de la despesa anual necessària per 

realitzar la contractació de gas natural. 

b) Amb aquest compromís, el Consell Comarcal elaborarà l’expedient de contractació per a 

la compra agregada de gas natural de l’Ajuntament. Aquesta contractació la realitzarà 

de forma agregada amb la resta de municipis que li hagin encarregat aquesta gestió i 

triant la modalitat contractual al seu criteri més favorable. 

c) El Consell Comarcal de Maresme adjudicarà el contracte a l’empresa o empreses 

proveïdores seleccionades i el signarà.  
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d) La facturació derivada d’aquesta compra agregada es durà a terme de forma segregada i 

adreçada als diferents municipis i organismes, com a titulars i responsables del 

pagament. 

e) El Consell Comarcal del Maresme realitzarà la validació mensual de les factures, vetllarà 

pel compliment dels termes contractuals —fiscalitzant les tasques dels proveïdors— i 

realitzarà un seguiment del subministrament. També actuarà com a interlocutor entre 

l’empresa o empreses proveïdores i els ajuntaments per tots els temes que siguin 

rellevants en la gestió del servei. 

f) L’Ajuntament designarà un gestor energètic que actuarà com interlocutor amb el Consell 

Comarcal i comunicarà a l’empresa o empreses proveïdores les seves necessitats, 

requeriments i consultes.  

 

4ª APROVACIÓ DE LA DESPESA 

En base a aquest conveni, l’aprovació i disposició de la despesa correspon a l’Ajuntament. 

L’Ajuntament trametrà al Consell Comarcal l’acord de l’òrgan de govern competent de 

compromís de despesa per import de 28.753 € en l’aplicació pressupostària del pressupost 

2013 de gas natural. 

 

5ª RELACIONS AMB EL PROVEÏDOR 

L’empresa tindrà l’obligació contractual de prestar els serveis a l’Ajuntament d’acord amb el 

preu i condicions fixades en el contracte. L’Ajuntament pagarà en el termini màxim de trenta 

dies, en compliment de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 

29 de desembre, per la que s'estableixen les mesures de lluita contra la morositat en les 

operacions comercials. 

 

6ª SEGUIMENT I INCIDÈNCIES 

L’ incompliment per part de l’Ajuntament del termini establert per als pagaments amb el 

proveïdor patiran una penalització per la demora, a més dels corresponents interessos. 

L’Ajuntament comunicarà al Consell Comarcal del Maresme les incidències que es derivin del 

desenvolupament de l’execució del contracte pel seu coneixement i als efectes de constància 

administrativa  per una possible resolució. 

L’Agència Comarcal de l’Energia (ACE) del Consell Comarcal del Maresme farà les tasques de 

seguiment i control dels acords contractuals amb el proveïdor (validació de factures, 

compliment de compromisos, incidències, etc...) 

 

7ª DURACIÓ I RESOLUCIÓ 

La durada del conveni és des de la data de signatura fins el termini de 31 de desembre de 

2013. S'entendrà prorrogat tàcitament per períodes de 2 anys consecutius si cap de les parts 
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no ho denunciés per escrit amb una antelació mínima de 2 mesos abans de la finalització de 

cada exercici. 

En el cas que l’Ajuntament no donés compliment a les obligacions que li corresponen, el 

Consell Comarcal podrà denunciar el conveni formalitzat amb l’Ajuntament, produint efectes 

en el termini que s’acordi. 

 

8ª JURISDICCIÓ COMPETENT  

Les qüestions litigioses que puguin sorgir de l’aplicació o interpretació i compliment  d’aquest 

conveni, seran de coneixement i competència de l’ordre jurisdiccional contenciós-

administratiu.  

 

I per deixar-ne constància, com a prova de conformitat, les parts signen aquest document, 

que s’estén per duplicat i a un sol efecte, a _____ de _____________de 2012. 

 
 
 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA AL PLE 
D’APROVACIÓ DEL PLÀNOL DE DELIMITACIÓ DE LES 
URBANITZACIONS, EDIFICACIONS I INSTAL·LACIONS AFECTADES PER 
LA LLEI 5/2003 I EL DECRET 123/2005 DE MESURES DE PREVENCIÓ 
D’INCENDIS FORESTALS EN EL TERME MUNICIPAL DE SANT VICENÇ DE 
MONTALT. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Secretari.  
 
El plànol de delimitació del municipi s'ha d'aprovar ja que, segons marca la 
legislació, no es disposa de l'informe favorable de la Generalitat que és 
obligatori per poder aprovar-lo definitivament i que sigui vigent. Es a dir, tot i 
que es va aprovar a l'Ajuntament, administrativament no es pot considerar com 
a aprovat definitivament. 
 
No tindria sentit enviar la versió antiga que es va aprovar a l'Ajuntament a la 
Generalitat per demanar el seu informe, ja que no seria compatible amb el nou 
planejament urbanístic aprovat al maig del 2011. 
 
De manera resumida, els canvis urbanístics que hi ha hagut a cada 
urbanització i que provoquen un canvi de traçat de les franges perimetrals de 
prevenció d'incendis són els següents: 
 
- Plana de Manen: Reducció significativa de l'àmbit. La zona al nord del carrer 
principal així com unes parcel·les al final del mateix carrer passen de sol 
urbanitzable a no urbanitzable (codi 13 - forestal). 
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- El Rocà Nord: Bona part de la zona en contacte amb la BV_5031 passa de 
urbanitzable a parcs i jardins (codi D - Parcs i jardins) 
 
- La Plana de l'Andreu: Parcel·la situada a l'extrem nord de l'àmbit passa de 
qualificació d'equipament a parcs i jardins (codi D - Parcs i jardins) 
 
- Supermaresme: Modificació dels límits de l'àmbit; la zona al sud de la BV-
5031 ja no forma part, i s'ha afegit el sector situat al carrer camí de Can Bru. 
També hi ha hagut petits canvis puntuals de qualificació a dins de l'àmbit. 
 
En resum, respecte als projectes del 2005, s'han modificat tots els traçats de 
franja i els límits de les urbanitzacions Supermaresme i Plana de Manen. Per 
tot això es redacta el document "Plànol de delimitació" per procedir a la seva 
tramitació. 
 
 
L’acord a adoptar es transcriu tot seguit: 
 
Vist el projecte de plànol de delimitació redactat per l’Oficina Tècnica de 
Prevenció Municipal d’Incendis Forestals de la Diputació de Barcelona, amb la 
finalitat de complir amb l’obligació prevista a l’article 2.1 de la Llei 5/2003, de 22 
d’abril, de mesures de prevenció dels incendis forestals en les urbanitzacions 
sense continuïtat immediata amb la trama urbana, i edificacions i instal·lacions 
aïllades situades en terreny forestal, i que comprèn: 
  
1) mapes: 
 
a) Una relació numerada de les urbanitzacions, instal·lacions i edificacions 
aïllades, en suport paper o digital, amb localització sobre el mapa Comarcal de 
Catalunya a escala 1:50.000 produïts per l’Institut Cartogràfic de Catalunya. 
 
b) Un mapa de detall, amb localització sobre el mapa topogràfic de Catalunya a 
escala 1:5.000, ja sigui versió paper, rasteritzada o Base topogràfica de 
Catalunya, que ha de grafiar les franges exteriors de protecció que ja existeixen 
o que calen que existeixin. 
 
2) delimitació de la franja de protecció de vint-i-cinc metres d’amplada des del 
límit perimetral exterior de la urbanització. 
 
3) determinació dels terrenys inclosos en la franja perimetral de protecció que 
no pertanyen a la urbanització sobre els quals s’ha d’imposar una servitud 
forçosa de pas i dret d’accés prevista a l’article 6 de la Llei 5/2003 per accedir i 
fer els treballs de neteja necessaris. Aquests béns i drets afectes per la servitud 
figuren relacionats en l’Annex. 
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4) document de les fases d’execució de les mesures de prevenció d’incendis 
forestals. 
 
Vist pel Decret de 123/2005, de 14 de juny, de mesures de prevenció dels 
incendis forestals en les urbanitzacions sense continuïtat amb la trama urbana, 
que d’execució de les disposicions de la Llei 5/2003, es preveu que el Plànol de 
Delimitació formi part dels instruments urbanístics del municipi. 
 
Atesos els articles 21.1 lletra j) de la Llei de Bases de Règim Local i 53.1 lletra 
s) del DL 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, sobre la competència de l’Alcalde-
President per l’aprovació dels instruments de planejament de desenvolupament 
del planejament general no expressament atribuïda al Ple, així com dels 
instruments de gestió urbanística i dels projectes d’urbanització. 
 
 
RESOLC: 
 
Primer.- INCOAR procediment administratiu per a l’aprovació del projecte de 
projecte de plànol de delimitació previst a l’article 2.1 de la Llei 5/2003, de 22 
d’abril, de mesures de prevenció dels incendis forestals en les urbanitzacions 
sense continuïtat immediata amb la trama urbana, i edificacions i instal·lacions 
aïllades situades en terreny forestal: 
 
Segon.- EXPOSAR al públic el projecte de plànol de delimitació 
d’urbanitzacions, edificacions i instal·lacions afectades per la Llei 5/2003 pel 
termini d’un mes a partir de la publicació del present Edicte. 
 
Tercer.- DONAR AUDIÈNCIA en el procediment, per termini de quinze dies 
hàbils, a les entitats constituïdes per a la gestió dels interessos comuns dels 
propietaris de les urbanitzacions. 
 
Quart.- Transcorregut el termini d’informació pública, se sotmetrà a la 
consideració del Ple de l’Ajuntament l’aprovació definitiva del projecte.” 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la proposta anteriorment transcrita 
en tots els seus extrems. 
 
 
SETÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA 
D’ACORD CONSENSUADA PER CIU, PSC, 9SV I ESQUERRA EN DEFENSA 
DEL MODEL D’ESCOLA CATALANA. 
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El senyor Secretari dóna lectura a la proposta d’acord consensuada per CiU, 
PSC, 9SV i Esquerra en defensa del model d’escola catalana. Es transcriu tot 
seguit: 
 
“Atès que l’esborrany de la Llei Orgànica de Millora de la Qualitat Educativa 
(LOMCE), elaborat pel Ministeri d’Educació i presentat el 4 de desembre als 
consellers autonòmics per part del ministre d’Educació, José Ignacio Wert, 
atempta greument contra el model d’immersió lingüística a Catalunya. 

Atès que, fins ara, la Llei Orgànica d’Educació (LOE) donava el mateix rang a 
l’assignatura de llengua i literatura castellanes i a les de les llengües cooficials, 
i que la Sentència del Tribunal Constitucional 31/2010 declarava que ambdues 
llengües havien de ser objecte d’ensenyament, sent el català el centre de 
gravetat del sistema educatiu a Catalunya.  

Atès que la Llei d’Educació de Catalunya (LEC), com a la legislació pròpia del 
País en matèria d’educació i àmpliament recolzada pel Parlament de 
Catalunya, garanteix un model educatiu que dóna bons resultats acadèmics, en 
assolir els alumnes els nivells adequats de coneixement d’ambdues llengües al 
finalitzar l’ensenyament obligatori, tal com acrediten els resultats de les proves 
d’avaluació efectuades.  
 
Atès que durant més de 30 anys el model d’immersió lingüística ha contribuït 
de manera decisiva a millorar l’ús social de la llengua catalana, garantint i 
promovent la igualtat d’oportunitats en una societat cohesionada. 
 
Pels motius exposat, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot favorable de 
CiU, PSC, 9SV i Esquerra i l’abstenció del PP, proposar al Ple que adopti els 
següents 

ACORDS 

Primer: manifestar el nostre rebuig rotund a l’esborrany de Llei Orgànica de 
Millora de la Qualitat Educativa (LOMCE) que vol aprovar el Ministeri 
d’Educació. 
 
Segon: donar suport a la Generalitat de Catalunya i al Departament 
d’Ensenyament en la defensa de les competències educatives de Catalunya, i 
en totes aquelles actuacions que porti a terme per a defensar el català i el 
model lingüístic de la nostra escola.  
 
Tercer: instar el Govern a continuar aplicant la Llei d’Educació de Catalunya 
(LEC), que està en plena consonància amb els principis educatius recollits a 
l’Estatut d’Autonomia de Catalunya i que és l’eina que garanteix que no se 
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separen els infants per raó de llengua, assolint tots ells el perfecte coneixement 
del català i del castellà. 

Quart: donar suport a la comunitat educativa del nostre municipi en tot allò que 
sigui necessari per a continuar desenvolupant el model d’escola en català als 
nostres centres. 

Cinquè: oferir, fomentar i donar suport a totes les manifestacions i actuacions 
que es proposin des de la societat civil i des de la comunitat educativa 
santvicentina o també des del Departament d’Ensenyament que siguin en 
defensa del model d’escola catalana i contra les greus imposicions contingudes 
en l’avantprojecte que ara s’ha presentat. 

Sisè: donar trasllat d’aquesta moció als grups Parlamentaris del Parlament de 
Catalunya, a la Generalitat de Catalunya, i a les entitats municipalistes.” 
 
La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, dóna lectura al següent 
escrit: 
 
“El PPC sempre ha defensat un model integrador on el català i el castellà es pugui parlar a les 
escoles amb tota normalitat. Per aquest motiu i davant del mal estar que ha generat l’esborrany 
de la reforma del Ministre Wert, el PPC  ha presentat  varies  iniciatives i propostes sobre 
aquesta  reforma, afegint alguna petita esmena, per tal d’evitar més confrontacions. 
 
També ha suggerit que les llengües  cooficials es podrien anomenar, llengües autonòmiques  i 
s’ha mostrat partidari d’introduir una assignatura que estimuli els coneixements  bàsic s de les 
llengües cooficials en la resta del país, traslladant un projecte comú per tothom,  sent una 
assignatura d’opció voluntària i fixada per cada comunitat autonòmica. 
 
En qualsevol cas el PPC  continuarà treballant  per aconseguir, que tant el català com el 
castellà siguin llengües vehiculars i que convisquin dins del  mateix model educatiu a 
Catalunya. 
 
Per tot l’exposat i per tractar-se d’una moció fonamentada amb l’esborrany d’una reforma 
educativa, el Partit Popular s’abstindrà a la moció.” 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU, PSC, 
9SV i Esquerra i l’abstenció del PP, aprovar la proposta anteriorment 
transcrita en tots els seus extrems. 
 
 
VUITÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROPOSTA 
D’ACORD DE NO DISPONIBILITAT AMB LA FINALITAT D’IMMOBILITZAR, 
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EN EL PRESENT EXERCICI, ELS CRÈDITS PREVISTOS PER A 
L’ABONAMENT DE LES PAGUES EXTRAORDINÀRIES I , SI ESCAU, 
L’AFECTACIÓ D’AQUESTS CRÈDITS A LA REALITZACIÓ 
D’APORTACIONS A PLANS DE PENSIONS O CONTRACTES DE SEGUR 
COL·LECTIU 
 
Vist el Reial Decret-Llei 20/2012, de 13 de juliol, de mesures per garantir 
l’estabilitat pressupostària i de foment de la competitivitat, pel qual s’estableix 
l’obligació de reduir les retribucions anuals de 2012 pel personal al servei del 
sector públic, en l’import corresponent a la paga extraordinària a percebre al 
mes de desembre, 
 
D’acord amb les instruccions de la Secretaria d’Estat per les Administracions 
Públiques, 
 
S’acorda, per unanimitat, PER IMPERATIU LEGAL, s’aprova: 
 
Primer. Acordar la no disponibilitat amb la finalitat d’immobilitzar, en el present 
exercici, els crèdits previstos per a l’abonament de les pagues extraordinàries i, 
si escau, l’afectació d’aquests crèdits a la realització d’aportacions a plans de 
pensions o contractes de segur col·lectiu que incloguin la cobertura de la 
continència de jubilació, amb subjecció a l’establert a la Llei Orgànica 2/2012, 
d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera i en els termes i amb 
l’abast que es determini en les corresponents lleis de pressupostos. 
 
Segon. Trametre el present acord a la Subdelegació del Govern a Barcelona. 
 
 
NOVÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE LA PROPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE 9SV AMB EL TÍTOL 
“MOCIÓ PER DECLARAR SANT VICENÇ DE MONTALT POBLE LLIURE DE 
CIRCS AMB ANIMALS”. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal 
de 9SV. Es transcriu la proposta tot seguit:  
 
“ATESOS els nombrosos estudis científics que demostren que els animals són 
éssers dotats de sensibilitat, no només física sinó també psíquica. 
 
ATÈS que tots els animals, siguin de l’espècie que siguin, tenen dret a ser 
respectats, no han de ser víctimes de maltractament, esforços desmesurats o 
espectacles violents ni han de ser subjectes a actes cruels que els impliquin 
patiment físic o psicològic o causar-los estats d’ansietat o de por. 
 
ATÈS que els animals han de rebre el tracte que, atenent a les seves 
necessitats psico etològiques i cognitives, procuri el seu benestar, i que en els 
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circs aquests solen viure en condicions de captivitat allotjats i transportats a 
llargues distàncies en remolcs de camions on no poden gaudir d'un enriquiment 
espaial, estructural, alimentari ni social de qualitat. 
 
ATÈS que entre els animals que s’exhibeixen als circs hi figuren animals 
salvatges que, encara que hagin nascut en captivitat mantenen els seus instints 
naturals i el procés d’aprenentatge de comportaments antinaturals per a la seva 
espècie es fa a través de la violència. 
 
ATÈS que el manteniment d’animals salvatges en circs no contribueix ni aporta 
un benefici per a la conservació de les espècies. 
 
ATÈS que les administracions locals també han de afavorir i potenciar les 
conductes cíviques i de respecte de la ciutadania cap al nostre entorn natural. 
 
ATÈS que el respecte al medi ambient i a la natura també comporta el respecte 
a aquells éssers amb els que compartim el planeta Terra. 
 
ATÈS que els circs amb animals salvatges no ofereixen una educació medi-
ambiental apropiada i promouen una visió tergiversada i falsa dels animals, 
resultant fins i tot antieducatiu per als infants, que és el públic majoritari 
d’aquests espectacles. 
 
ATÈS que diversos ajuntaments de tot l’Estat i un creixent nombre de països de 
tot el món han prohibit l’actuació d’espectacles amb animals als seus territoris. 
 
ATÈS que la presència d’animals salvatges a la via pública pot suposar un risc 
per a la salut pública per la possible transmissió de malalties ATÈS que alguns 
animals salvatges poden ser molt perillosos i existeixen casos d’animals que 
han escapat de les instal·lacions d’un circ i han causat greus danys materials i 
personals, a més de perillar la vida del propi animal. 
 
Es sol·licita al Ple l’adopció dels següents acords: 
PRIMER.- Manifestar el compromís de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt 
amb els principis ètics, socials i medi-ambientals i amb el respecte a no causar 
patiment als animals, ja siguin domèstics, de companyia o salvatges. 
 
SEGON.- Declarar que aquest Ajuntament és contrari a l’exhibició d’animals 
salvatges en circs que es trobin de manera permanent o temporal al nostre 
municipi, amb independència del lloc de residència de les persones propietàries 
o posseïdores d’aquests animals. 
 
TERCER.- No permetre la instal·lació a Sant Vicenç de Montalt de circs amb 
animals salvatges, encara que aquests no participin en l’espectacle, com a 
forma de garantir la seguretat ciutadana de possibles escapades. 
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QUART.- Notificar aquest acord a la Asociación Animalista LIBERA!, a la 
Fondation Franz Weber, a la Federació i a l’Associació catalanes de Municipis i 
al Govern de la Generalitat.” 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la proposta anteriorment transcrita 
en tots els seus extrems. 
 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
1) Pren la paraula el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, per fer un 
prec. 
 
L'Estat ha portat als tribunals l'Ajuntament de Celrà per declarar el municipi 
territori català lliure i sobirà. L'advocada de l'Estat ha presentat un recurs 
contenciós administratiu -que s'ha admès a tràmit- contra l'acord del ple del 18 
de setembre que va aprovar la moció. 
 
Vol proposar que es redacti un document de  suport i solidaritat i i rebuig a 
aquestes decisions que s’han pres des de l’Estat. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, regidor de 9SV, també dóna suport a aquest 
prec. 
 
El senyor Alcalde recull el prec i manifesta que es treballarà a través d’una 
comissió per determinar  el text. 
 
 
2) El senyor Alcalde respon a una pregunta feta pel senyor Jordi Castaños 
Plana, regidor de 9SV, sobre l’ampliació de wi-fi i llegeix un escrit: 
 
“Quin es l’estat actual de la cobertura que té la xarxa sense fils Celras que hi ha 
actualment al municipi i quins són els problemes que hi ha per ampliar la 
cobertura, ja que alguns clients han manifestat que la companyia els ha 
informat que no es pot ampliar la cobertura degut a un problema amb 
l’ajuntament.” 

Resposta de l’Alcaldia 

“Va ser durant l’any 2006 que l’Ajuntament, coneixedor de la baixa o nul•la qualitat del servei 
ADSL de Telefònic, va subscriure un conveni amb Maxen Technologies S.L. (Celras) per 
L'UTILITZACIÓ D'UN ESPAI DE TITULARITAT MUNICIPAL, en concret a la glorieta del Balís, 
per tal que dita empresa pogués col•locar una antena WI-FI i que comercialitzes amb aquesta 
xarxa per a donar connexió a Internet a la part baixa del municipi. Paral•lelament l’Ajuntament 
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va fer gestions amb el rector de la parròquia per a que donés permís per col•locar un altre 
antena WI-FI al campanar de l’església i donar el mateix servei a la part alta de poble. Tot i que 
en cap punt de conveni ho deia es va cedir un espai a les golfes de l’edifici de l’ajuntament per 
a que poguessin instal•lar els components electrònics necessaris per donar el servei, inclús 
durant quasi dos anys va ser el consistori qui va pagar la línia ADSL que després Maxen 
Technologies S.L. revenia al usuaris de la xarxa WI-FI. 

La situació immillorable del campanar de l’església la feia un punt ideal per donar servei però 
no existia cap tipus de canalització entre el campanar i l’ajuntament per unir els dos edificis i el 
cable que unia l’antena WI-FI del campanar i l’electrònica de les golfes de l’Ajuntament 
penjava, juntament amb un altre propietat municipal, vist entre el dos edificis amb l’impacte 
visual que això representava. Va ser a finals de 2009, tres anys i mig després, que el rector va 
fer una petició a l’Ajuntament per fer enretirar els cables que malmetien l’estètica de la façana 
de l’església. Per ser part interessada es va posar en coneixement de Maxen Technologies S.L. 
la situació i se li va plantejar la possibilitat de compartir les despeses de la col•locació de dos 
tubs que unirien els dos edificis, primer per l’interior del campanar, seguidament per la façana 
de l’església i finalment soterrats fins l’edifici de l’ajuntament, i no perdre així la connexió 
existent. Tot i ser coneixedor de que perdria la connexió amb la seva antena van declinar 
l’oferta i el consistori es va fer càrrec de la totalitat de la despesa de la col•locació dels tubs. El 
tres de desembre de 2009 en junta de govern s’aprova per unanimitat requerir a MAXEN 
TECHNOLOGIES, S.L perquè procedeixi a enretirar el cable el més aviat possible. Davant 
aquesta negativa, i per minimitzar els danys que això podria comportar als usuaris que tenien 
contractada aquesta connexió, es va decidir cedir a Maxen un espai a la teulada de l’edifici de 
l’ajuntament per que pogués col•locar l’antena enretirada de l’església. Malauradament les 
connexions amb tecnologia WI-FI han de tenir visió directe amb l’antena emissora i alguns 
clients varen quedar fora de la cobertura i van deixar de tenir senyal d’Internet. 

Vist tot això, i per respondre a la pregunta del regidor Sr. Jordi Castaños, hauríem de 
diferenciar primer entre ample de banda i cobertura. Ample de banda correspondria a la 
quantitat d’informació o dades que es pot enviar mitjançant una connexió de xarxa en un 
període de temps donat. Cobertura, en aquest cas, voldria dir la zona que és capaç de cobrir 
una antena wi-fi per a donar servei d’Internet. En cap cas és el consistori qui intervé per a 
donar més o menys cobertura o ample de banda. Maxen Technologies S.L. és una empresa 
privada i per tant son ells qui han de procurar que la seva infraestructura tecnològica sigui 
capaç de donar més ample de banda i en quant a la cobertura que és capaç de cobrir la seva 
antena son ells els que han de procurar situar-la al lloc que puguin cobrir més zona i per tant 
arribar a més possibles clients. Com ja s’ha dit el punt ideal de la part alta del poble és el 
campanar de l’església però no van acceptar fer-se càrrec de la despesa de fer posar els tubs 
fins l’edifici de l’ajuntament i per tant no podem cobrir les zones que queden fora de la visió 
directe de l’antena que el consistori els hi ha deixat posar a la teulada de l’ajuntament.” 

El Sr. Castaños replica al Sr. Alcalde que el problema radica amb l’ample de 
banda i les antenes de l’Ajuntament. 

A continuació, el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, explica que la 
majoria d’ADSL’s  de Sant Vicenç no tenen qualitat. El dret a la telecomunicació 
és de tots. Davant d’això, es va buscar la solució de CEL-RAS, davant les 
operadores tradicionals. Es va posar un equipament a la glorieta del Balís que  
es sap que és precària, per això creu que s’hauria d’arreglar i continuar 
ampliant. Sap que es pot oferir un ample de banda molt més gran i creu que 
caldria treballar en aquest sentit.  Desconeix com ha evolucionat el tema fins 
avui, però te coneixement que l’ample de banda que s’ofereix ara es pot 
ampliar, és dolent per al poble no avançar en aquest sentit. 
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L’alcalde posa de manifest que estudiarà tres camps, el primer la banda ampla 
per fibra òptica,  per altra costat, el projecte xifinet, el senyal és gratuït, i en 
tercer lloc, també aprofitar el wimax  que té el municipi,  però donar senyal 
gratuït té el perill que l’Ajuntament es converteixi en teleoperador,  s’ha de 
veure les avantatges i els inconvenients. 

 

3) El senyor Alcalde dóna resposta a una pregunta sobre l’ampliació del carrer 
Ginesta. El senyor Amadeu Clofent, regidor de Mobilitat, manifesta que 
l’informe està fet i el farà arribar. 

 

4) El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, demana sobre la possibilitat 
d’arreglar dos punts de la Riera del Gorg, que la vorera queda tallada i 
pregunta si s’ha estudiat que si és possible fer l’obra aquest any. 

El senyor Amadeu Clofent ho preguntarà i donarà resposta la propera sessió. 

 

5) El Sr. José insisteix  que, en la Zona de Can Rams, creu que seria ideal que 
fos vorera, la gent quan arriba a aquest punt queda tallat. Creu que ho podria 
fer la Brigada. 

El Sr. Clofent  respon que està previst fer, no només aquest tram, sinó el de 
CAN COLL, en les properes setmanes, reconduint la gent cap a l’altra vorera. 

 

6) Continua el Sr. José demanant si se li pot donar explicacions sobre els 
cartells indicadors, ja que te entès que s’ha donat de baixa molta gent. 

El Sr. Clofent li respon afirmant que sí que s’han donat de baixa alguns, però 
que encara queda molta feina, que hi ha cartells que desapareixen i altres que 
s’han donat d’alta.  Es preveu que fins a mitjans de febrer no s’acabi l’actuació. 

Amb això es pretén, en primer lloc, unificar criteris i actualitzar-los a normativa,  
posant la mateixa tipografia, color, etc., en segon lloc es vol eliminar plafons, i 
per últim, es vol eliminar la quantitat d’elements que hi ha a la via pública.  
Abans entre pals i plafons hi havia 46 i ara restaran 38,  i quan als cartells, de 
168 es redueixen a 125-130.  Quant al cost, la primera instal·lació costarà 300€ 
i un manteniment anual de 30€. 

7)  El Sr. Antoni José pregunta pel Planning de la neteja, si és el mateix o s’ha 
canviat. 
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El Sr. Subiron comenta que és el mateix, però que han tingut molts problemes 
amb la màquina d’escombrar, i que es pretén canviar-la en el 2013. 

Preguntat per quan es va a netejar la urbanització GOLF Supermaresme, el Sr. 
Subiron respon que creu que és els dijous. 

 

8)  El Sr. José pregunta per l’acabat de l’obra de la Plaça, que com està, que hi 
ha moltes deficiències de rejuntats, entregats a façanes, neteja de l’obra etc.  
abans de pagar l’ultima certificació s’hauria de revisar tot això. 

El Sr. Subiron parlarà amb els serveis tècnics perquè li comuniquin a l’empresa 
aquestes deficiències. 

Respecte al les lletres que hi ha a terra de “PLAÇA DEL POBLE” demana que 
es “poleixin” els cantos de ferro, ja que podrien provocar alguna caiguda.  

El Sr. Subiron diu que és tal i com ha de quedar. 

 

9) Reclama el Sr. José que es revisi un hidrant que perd aigua a la Plaça del 
Dr. Cornudella des de fa tres mesos. 

El Sr. Subiron es compromet a revisar-lo i aprofita per a comentar-li que 
l’empresa SOREA ha confeccionat un cens actualitzat i que procediran a 
revisar-los tots. 

 

10)  EL Sr. Antoni José pregunta al Regidor d’Urbanisme com es controla des 
del seu departament els espais públics que són de propietat municipal, zones 
verdes i d’equipaments procedents de plans parcials, quin arxiu hi ha?, com 
està controlat?, hi ha algun registre?, hi  han planells topogràfics?.  Demana 
accés a aquestes dades. 

El Sr Enric Miralles respon a la pregunta tot dient que ja com li va comentar el 
dia anterior el TAG d’Urbanisme existeix una relació però que no està 
actualitzada.  Tot seguit, l’Alcalde puntualitza que totes les zones  estan 
grafiades al POUM. 

Des de Secretaria s’informa que l’inventari de bens no està actualitzat. 

Pregunta el Sr. José si aquests béns hi figuren a la comptabilitat municipal i si 
s’amortitzen, a que se li respon que hi figuren al Balanç i no s’amortitzen 
perquè son immobles. 

 

11) Per últim demana com està el certificat de Supermaresme. 
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El Sr. Alcalde respon que ja està encarregat i ja es donarà compte. 

 

12) La Sra. Aymerich, regidora del PP, pregunta si ja està fet l’estudi de costos 
dels barracons de l’Institut. 

El Sr. Alcalde contesta que encara no el té i que està en mans dels Serveis 
Territorials. De moment, tot està aturat en espera de decisions del nou Govern 
de la Generalitat. 

13) La senyora Maria Villalta, regidora de 9SV,   pregunta si, després de l’última 
reunió de Comissió d’Institut, que es va fer el passat dia 5 de a la que no varen 
assistir molts membres de la Comunitat Educativa i en la qual es va agafar el 
compromís de donar-los compte del que s’havia tractat, especialment en el que 
es refereix al calendari de treball de construcció, pregunta si s’ha fet i, i, en el 
seu cas, quina resposta han donat, i si s’ha pres alguna iniciativa. 

El Sr. Alcalde contesta que s’ha comunicat a la Direcció de l’Institut i als 
representants dels Pares,  que varen manifestar la voluntat de recollir firmes i 
fer arribar al consistori una carta perquè s’adherís el consistori políticament. 

  

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

El Secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


